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Psihološko savjetovalište dr.med. Iva Stasiow

Psihološko savjetovalište dr.med. Iva Stasiow ist eine Website, die Beratung und Psychotherapie für
Einzelpersonen oder Ehepartner anbietet, persönlich oder online (per Telefon und E-Mail). Auf der
Seite Über mich sind relevante biographische Daten und Videoclips des Therapeuten zu finden. Auf
der Seite Psychologische Beratung werden die Vorteile der Telefon- und Online-Beratung/Therapie
erläutert und Details zur Kontaktaufnahme angeboten. Außerdem gibt es interessante Texte und
Materialien  auf  der  Psychotherapie-Seite  und der  Interessanten Seite.  Auf  der  Seite  Tests  und
Fragebögen befinden sich einige kurze Tests (Depressionstest, ist Ihre Ehe in Krisen, etc.). Auch die
Website bietet Therapeuten-Blog(s) und hat Preislisten-Informationen. Telefonnummer und E-Mail-
Adresse sind verfügbar. Die Therapeutin bietet potenziellen Kunden an, sie für 15 Minuten über
Skype kostenlos zu treffen, damit sie sie kennen lernen können. Psihološko savjetovanje ist auf
Facebook und YouTube vertreten.

Zielgruppe Thema Typ gutes Beispiel Land
• Erwachsene
• Paare

• Allgemeines • Beratung
• Therapie

• Kroatien

Beschreibung

Psychological counselling MD Iva Stasiow (Psihološko savjetovalište dr.med. Iva Stasiow) is a web site
that offers counselling and psychotherapy for individuals or marital partners, in person or online.
The online counselling and psychotherapy are offered through telephone and email.  On About me
page is relevant biographical data and video clips of the therapist who has completed “School for
Holistic medicine” in UK.  On Psychological counselling page the therapist explains the benefits of
telephone and online counselling/therapy and offers details on how to make contact. Also there are
interesting texts and material on Psychotherapy  and Interesting pages that cover topics such as what
is psychotherapy, mental health in global, or specific issues like depression, anorexia nervosa and
bulimia nervosa. Also, texts on laws of Republic of Croatia on Patient rights, Mental health patient
rights,  Quality of health care, Health care insurance and such are provided. Several short tests
(depression test, is your marriage in crises, how much was I hurt by my parent(s)) on  Tests and
questionnaires page. Also, the web-site offers therapist’s blog(s) and has price list info. Telephone
number and email address are available. The therapist offers potential clients to meet her for 15
minutes through Skype free of charge in order for them to get to know her. The web page is easy to
use and it mostly written in a way that the therapist is directly talking to the reader.
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Ursprüngliche Sprache

Croatiam

Land

Croatia

Link

http://psihonet.net/psiholosko-savjetovaliste/telefonska-i-online-psiholoska-pomoc/

(access date: 15/07/2017)

CC - Attribution-NonCommercial-ShareAlike
http://creativecommons.org/licenses/by-nc-sa/3.0/

MEDRI. Psihološko savjetovalište dr.med. Iva Stasiow. Abgerufen am Samstag November 23, 2024 von
insgesamt https://www.ecounselling4youth.eu/online-material/courses/TGP512/

Die Unterstützung der Europäischen Kommission für die Erstellung dieser
Veröffentlichung stellt keine Billigung der Inhalte dar, die nur die Ansichten
der Autoren widerspiegeln, und die Kommission kann nicht für die
Verwendung der darin enthaltenen Informationen verantwortlich gemacht
werden.

https://www.ecounselling4youth.eu/project/

http://creativecommons.org/licenses/by-nc-sa/3.0/
https://www.ecounselling4youth.eu/online-material/courses/TGP512/
https://www.ecounselling4youth.eu/project/

